
Referat fra lokalrådsmøde den 27.05.2014 
Tilstede: Anne, Christine, Kirsten, Morten. Referent: Christine 

1. Ved mødet havde lokalpolitikere endnu ikke besluttet om de ville arbejde videre med 
fredningssagen, men udover spm. om Terrassen var der mindst to ting mere, som 
borgeren gav udtryk for: 
a. Bekymring for børnehavens fremtid: Børnehaven har p.t. 26 børn. 11 børn går ud. 

Det vides ikke hvor mange nye der kommer. Iflg. Morten er børnehaven ikke 
umiddelbart lukningstruet. Vi står standby, hvis der bliver noget. Morten hører 
børnehaven om deres indstilling.  

b. Undren over, at der ikke fra kommunens side bliver holdt øje med, hvorvidt 
Himmelbjergfredningen overholdes, men at det er op til beboerne selv at henvende 
sig til kommunen. Vi vender lige den med vores byansvarlige på et tidspunkt.  

 
2. Fællesmøde: Vi besluttede at indkalde til fællesmøde med foreninger m.m. til efteråret: 

Borgerforening, beboerhus, idrætsforeningen, stiudvalg, kirken, Terrassen Camping, 
Forældrebestyrelse i børnehaven. Indkaldelse udarbejdes ved første møde efter 
sommerferien. 

 
3. Vindmøller: Anne deltog ved mødet. Der blev orienteret om projektet. Vindmøllerne 

kommer mere eller mindre til at gå langs motorvejen. Vi afventer, hvad der sker. 

 
4. Idéer til en bedre kommune: Silkeborg kommune har i en kampagne opfordret borgerne 

til at komme med idéer til at gøre Silkeborg til en bedre kommune. Lokalrådet har 
indsendt flg. forslag: Bogbussen tilbage. 
 

5. Vi vil desuden gerne arbejde med: Hastighedsdæmpning på Himmelbjergvej for biler, 
cykelryttere og MC’er. Dette tages op til næste møde samt sættes på som punkt ved 
møde med Dorte Ringgård. 

 
6. Gadebelysning omkring børnehaven: Kirsten forhører sig hos børnehaven om der er 

behov for bedre belysning. Sættes på som punkt ved møde med Dorte Ringgård. 
 

7. Evt.  
• Punkter til dagsorden indsendes til Anne senest 8 dage før mødet. 
• Himmelbjergruten: ligger i kommunalt regi. Preben henvender sig hvis han vil vide 

noget om længden af ruten. 
• Den 2. juni afgøres om kommunen går videre med at rejse en fredningssag 

 

 

 



 

 

 

 

 


